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Burmistrz Miasta Lubartów
Krzysztof Mariusz Paśnik

za pośrednictwem
Przewodniczącego Rady Miasta Lubartów

•

Interpelacja.

Na prośbę mieszkańców osiedla Szaniawskiego, składam wniosek
o przeprowadzenie prac porządkowych na terenie posesji przy ulicy Reja 14.

Działka znajdująca się w ścisłym obszarze Śródmieście miasta Lubartów,
jest zarośnięta trawą, zachwaszczona, zaśmiecona, ma zniszczone ogrodzenie.

W sprawie wykoszenia terenu interweniowałam na VIII Sesji Rady
Miasta w dniu 28 czerwca 20 19r. Wówczas otrzymałam zapewnienie władz
miasta, iż przyjrzą się sprawie. Niestety nic się nie wydarzyło wIw kwestii.
Dlatego po raz kolejny na IX Sesji Rady Miasta w dniu 12 lipca 2019r.
poruszyłam ponownie temat uporządkowania terenu.

Na terenie wIw posesji znajdują się zarośnięte płyty chodnikowe, które
możnaby wykorzystać do ułożenia przejścia przez plac zabaw, który w czasie
deszczu zamienia się w grzęzawisko co utrudnia poruszanie się mieszkańcom
osiedla, osobom starszym, niedołężnym, dzieciom, matkom z wózkami.

To, że jak twierdzą władze miasta nigdy nie było tam chodnika to nie
znaczy, że nigdy ma go tam nie być. Żyjemy w XXI wieku i mieszkańcom ma
żyć się lepiej i wygodniej, a przyczyni się do tego ułożenie w tym miejscu płyt
chodnikowych.

W związku z powyższym wnoszę jak we wstępie.
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